
DEN1 
Mistrovství České republiky juniorů 2022 si může odškrtnout první hrací den. Úvodní 

zápasy sice začaly až v 10.30, ale již od brzkého rána vrcholily přípravy Viktorky tak, aby vše 
mělo hladký a hlavně ničím nerušený průběh. Trošku to zkomplikovala zpočátku haprující wifi 
a moderní technika, ale vše se nakonec podařilo uvést do provozu, a tak se nejen podařilo 
rozjet live streaming z kurtu číslo 1 (najdete jej na Youtube kanále Squash Viktoria), ale vůbec 
poprvé máme na akci v Česku ze všech kurtů live skóre, což jistě ocení rodinní příslušníci, 
fanoušci a trenéři, kteří se do Brna nemohli osobně dostavit. Mimo to je třeba ocenit, že 
během celého dne nedošlo k žádným větším průtahům a zpožděním a turnaj nám tak pěkně 
ubíhal a to i přesto, že k vidění bylo několik velmi napínavých zápasů. Jsme také moc rádi, že 
se během prvního dne nikdo nezranil. Samotný závěr úvodního dne MČRJ pak patřil Natálii 
Babjukové, která obeznámila početnou skupinu účastníků MČRJ s nástrahami a výhodami 
studia v USA a nastínila, jak takové studium propojené se squashem probíhá. Naty poté také 
zodpověděla nespočet dotazů. Za veškerý její čas jí patří díky!  

Teď už ale k samotnému turnaji. Asi nejočekávanějším zápasem prvního dne bylo 
utkání Martina Štěpána s Frantou Procházkou v kategorii B19. Ten byl však nakonec díky 
precizní práci Martina zcela jednoznačnou třísetovou záležitostí. Určitě však přilákal největší 
diváckou kulisu. Zajímavější bitvy v B19 svedli dobře bojující nejvýše nasazený Michal Jurášek 
s nakonec vítězným Alexem Kelarem a zejména pak zápas týmových kolegů Šimona Rynta a 
Farída Faraga, který uzavřel okolo 18.30 celý hrací den, a ve kterém se po velké bitvě radoval 
Faríd.  O možná vůbec největší překvapení dne se v kategorii B15 postaral Mikuláš Dufek, 
který si v prvním kole v obrovské bitvě vyšlápl na nasazenou dvojku a nedávného 
reprezentanta ČR Mílu Vaněrku. Miki se tak probojoval až do semifinále, kde se utká s dalším 
tepličákem Adamem Gerstdorfem, který se také v úvodním kole velmi zapotil, když rovněž až 
v pátém setu udolal Kubu Nováka. A do třetice i další teplický hráč v kategorii B15, Béďa 
Beneš, předvedl možná největší obrat dne, kdy v zápase 1.kola s Adamem Burgetem prohrál 
první dva sety poměrem 2/11 a 1/11, ale match nakonec dokázal zlomit na svou stranu. O 
další překvapení na úkor favoritky se pak v kategorii G19 postarala Vendula Boháčová, která se 
po vítězství ve čtyřech setech nad Sofií Hausknotzovou probojovala do semifinále, kde doplní 
tak trochu očekávanou trojici – Holzbauerová, Šrámková, Alexová. V kategoriích G15, G11 a 
B11 k žádným větším nečekaným výsledkům ani bitvám nedošlo. Mezi nejmladšími juniory si 
ovšem Tadeáš Kvěch vyšlápl na výše nasazeného Michala Zoubka a zajistil si tak pozici 
v semifinále. 

V kategoriích do 13 a 17 let se dnes odehrála pouze první kola. Mezi třináctiletými se 
všechny zápasy rozhodly dokonce pouze ve třech setech. Stejný průběh měla i dívčí kategorie 
do 17 let. O další menší šok se ještě v kategorii B17 postaral Mikuláš Janda, který si po 
parádním výkonu připsal možná nejdůležitější vítězství kariéry nad třetím nasazeným 
Tomášem Holinkou a zítra tak bude mít možnost zabojovat o semifinálovou účast proti 
Dominiku Wojtuckému. 

Zítra se tak máme rozhodně na co těšit. V kategorii B17 nás čeká čtvrtfinálová bitva 
Martina Štěpána s Vojtou Martinovským. Jedná se o repete loňského finále stejné kategorie. 
Mezi stejně starými dívkami bude určitě zajímavým čtvrtfinálový zápas Evy Klimešové s Klárou 
Novákovou. A čtvrtfinálové bitvy pak vyvrcholí soubojem odvěkých rivalů v B13 Mikuláše 
Dufka a Adama Burgeta. Po obědě se rozběhnou semifinálové zápasy všech kategorií, které 
tradičně nabízejí nejen velké souboje, ale i mnoho emocí. Mimo to všem připomínáme, že do 
10.00 je možné odevzdávat Vaše tipy do Tipovačky s Tecnifibrem a také si určitě nezapomeňte 
zakoupit lístek do tomboly, jejíž losování proběhne ihned po ukončení zápasů v cca 18.30.  



I na emoce došlo  

 

Přednáška Naty Babjukové o 
studiu v USA měla úspěch! 

Poprvé v historii na českých 
turnajích máme i live skóre 
ze všech kurtů 

Na zápase Martina Štěpána a 
Fandy Procházky bylo doslova 

narváno 

Den před MČRJ byl kurt č.3 
v ohrožení. Díky pomoci Jardy 

Cermana je však vše zachráněno. 
Děkujeme 

Večerní klid před sobotní 
squashovou bouří 

CO NÁS DNES ČEKÁ? 
9.30  -  11.50     čtvrtfinálové zápasy kategorii B13,G13,B17,G17 
  10.00   uzávěrka Tipovačky s Tecnifiberem 
Cca  17.00   squashový turnaj rodičů 
11.50 - 18.30   semifinálové zápasy všech kategorií 
Cca 18.30     vylosování tomboly na squashi 

 

 
STATISTIKY PRVNÍHO DNE 
V pátek bylo na programu rovných 82 zápasů, z nichž se žádný  
naštěstí neskrečoval. Celkově z 82 odehraných utkání bylo  
osm pětisetových a jedenáct čtyřsetových. Zbylých 63 zápasů  
se hrálo „jen“ na tři sety. Z toho plyne, že celkem bylo odehráno  
273 setů, což činí průměr 3,33 setu na zápas. 
  

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

Nezapomeňte do 10.00 
natipovat. Hrajeme o raketu 

Tecnifibre Dynergy 117 



 
ROZHOVORY 

DENISA OTÁHALOVÁ – jedna z aktuálně nejrychleji se zlepšujících juniorek ČR, 

členka ostravského SBA squash clubu a velká favoritka na titul v kategorii G13 ale i 
na medaile v kategorii G15 
První otázka je jasná. Jaký je tvůj cíl na MČRJ Brně?  
Vyhrát kategorii G13 a získat nejhůř třetí místo v G15.  
Kdo jsou vlastně tvé největší soupeřky a co od nich na MČRJ  očekáváš? 
Největší soupeřky jsou asi Bára Komárková a Aneta Sezemská. Myslím, že podají 
dobré výkony a budu to mít těžké. 
V poslední době u tebe pozorujeme obrovské zlepšení! S kým vlastně trénuješ, 
jak často a co tě na squashi nejvíc baví?  

Trénuju s Tomášem Bajgarem. Trénujeme spolu čtyřikrát týdně. Kondici zvlášť ještě netrénuju. 
Nejvíc mě asi baví, že můžu hrát sama za sebe a vyhrávat. 
Nedávno jsi i poprvé reprezentovala ČR na mezistátním utkání v Německu. Jak se ti vedlo a 
jak se ti líbilo reprezentovat ČR?  
Vedlo se mi suprově. Bylo to poprvé, takže jsem moc ráda, že jsem mohla reprezentovat ČR.  
Jaké jsou tvé nejbližší squashové cíle a jaké ty dlouhodobější? 
Nejbližší je pochopitelně vyhrát toto MČRJ a získat medaili na German Junior Open. A 
dlouhodobější – chtěla bych mít titul z každé kategorie – to znamená i z kategorie žen  
Oblíbené jídlo: sushi      chipsy nebo čokoláda? chipsy 
Oblíbený seriál/film: Baby driver    fotbal nebo hokej? hokej 
Oblíbený squashista/ka: Camill Serme   moře nebo hory? hory 
Oblíbený předmět ve škole: matematika   coca-cola nebo voda? voda 
Oblíbený zpěvák/zpěvačka: George Ezra   forhand nebo backhand? forhand 
 

SOFIE HAUSKTNOTZOVÁ – medailistka z MČRJ 2021, 

jedna z favoritek na medaili v kategorii G19 a čerstvě také již 
vicemistryně extraligy žen ČR 2022. 
Jak si se po náročné a dlouhé sezoně těšila na MČRJ a s čím 
do něj jdeš? 
Šla jsem do něj s tím si hlavně zahrát. Příprava se úplně 
nevydařila, tak jak jsem chtěla. Cíl je hrát v přítomném 
okamžiku co nejlíp a bojovat o každý míček. 
Pokud vím, tak se nedávno rozrostl i tvůj trenérský tým o 
novou členku. Povíš nám o tom něco? 
Ano, začala jsem trénovat s Annou Serme. Jsem za to moc ráda. Pomáhá mi vidět squash 
trochu jinak a pomáhají mi hlavně její zkušenosti ohledně mentální hry. Není to úplně klasické 
trénování. Anička mě učí být víc samostatná a stát si za svými výkony. 
V poslední době jsi začala hrát pravidelně nejen české ženské turnaje, ale i ty PSA. Jaké to 
je? 
Je to úplně jiný okruh hráček. Dostávám se mezi pokročilejší hráčky, které mají mnohem více 
zkušeností, které já díky zápasům s nimi sbírám! 
Máš nějaký velký squashový cíl/sen? 
Aby mě bavilo hrát squash hodně dlouho a hrála jsem to fakt pro radost. A samozřejmě, 
kdybych se tím mohla živit, tak nad tím samozřejmě přemýšlím, ale uvidím. A nějaký ryze 
sportovní cíl? Asi překonat svůj výsledek z posledního MČR U19! 
Jaké máš ještě další koníčky mimo squash? 
Smích! Musela jsem kvůli squashi s hodně koníčky skončit, ale hraji 7 let na klavír, ráda plavu a 
ještě moc ráda hraju na kytaru a kreslím. 
Oblíbené jídlo: špenát     ranní ptáče nebo noční sova? ranní ptáče 
Oblíbený seriál/film: My hero academy  knížka nebo film? film 
Oblíbený squashista/ka: Nour el Sherbini  sluníčko nebo sníh? sluníčko 
Oblíbený předmět ve škole: Základy společ. věd pizza nebo salát? pizza 
Oblíbená kapela: Green Day    kino nebo divadlo? Ani jedno 



 
 

PŘEMYSL PROKOP – jedna z medailových nadějí v kategorii B11, člen znovu 

oživené a opět rozrůstající se squashové Strahovské akademie 
Jak si se těšil na své vůbec první MČR juniorů? Znáš vůbec všechny své 
soupeře? 
Těšil jsem se hodně! Své soupeře znám dobře! 
Jaký je tvůj cíl? 
Určitě vyhrát! 
Kdo je tvým trenérem a jak často trénuješ? 
Trénuju celej pracovní týden  a trenérem je Jarda Cerman. 
U vás na Strahově máš možnost potkávat nejlepší světové hráče. Znáš se s 

nějakými? Sleduješ jejich tréninky? Přijdou si s tebou občas zapinkat? 
Ani moc ne. Spíš je vídám na turnajích. 
Děláš ještě nějaké jiné sporty nebo je squash tvoje jednička? A co tě na squashi nejvíc baví? 
Dělám squash, běh, badminton a ještě atletiku. Ke squashi jsem přišel tak, že táta chodil hrát 
se svou přítelkyní a já to zkusil. Squash mě baví obecně, ale nejvíc asi vyhrávat. To je 
nejdůležitější. 
Na závěr mi řekni, jak to jde ve škole? 
Celkem dobře. Sice mám občas v něčem nějaký chyby, ale jinak v pohodě. 
Oblíbené jídlo: vepřo, knedlo, zelo    fotbal nebo hokej? hokej 
Oblíbený seriál/film: Rychle a zběsile    čokoláda nebo chipsy? čokoláda 
Oblíbený squashista/ka: Jarda Cerman   lyžování nebo moře? Spíš moře 
Oblíbený předmět ve škole: Němčina   forhand nebo backhand? forhand 
Oblíbený zpěvák/zpěvačka: nemám    coca-cola nebo voda? coca-cola 
 

MICHAL A RADIM JURÁŠKOVI – jedny ze dvou squashových dvojčat na 

letošním MČRJ, členové domácího Squash Viktoria Brno a adepti na medaile 
v kategorii B19 
Jak velkou mezi sebou máte rivalitu? 
M: Žádnou. 
R: Žádnou  
Jak dlouho už hrajete squash a s kým trénujete? 
Oba: 4 roky s Romanem Švecem a Honzou Břeňem. 
Jak jste se těšili na mistrovství a jaký je váš cíl? 
M: Těšil jsem se hodně, ale trochu jsem se obával losu, protože několik favoritů 
bylo nenasazených. Cílem je medaile. 
R: Tak trochu. Cíl je využít dobrého losu a umístit se v top 4.  
Máte ještě nějaké další koníčky? A jak to jde ve škole? 
M: Ve škole mi to jde v pohodě, chodím na gymnázium a přijde mi to 
jednoduché! A koníčky? Hraju na počítači, sleduju fotbal a squash. 
R: Rád chodím po městě s kamarády. Hraju počítačové hry. A taky se věnuju 
mapování. Ve škole pohoda – dvojky, jedničky na vysvědčení. 
Co vás na squashi nejvíc baví a kdo je váš oblíbený squashista? 
M: Baví mě, že to spojuje hodně faktorů jako rychlost, dovednost, kondičku, chytrost a sílu. 
Nejoblíbenější hráč je rozhodně Diego Elias.  
R: Oblíbený squashista je Diego Elias. Pak taky Mohamed Abouelghar. A baví mě prostě hrát 
zápasy. 
Jaké máte squashové cíle do budoucna? 
M: Chtěl bych hrát profesionálně na PSA okruhu. 
R: Žádné, aby mě přestala bolet noha  
Kdo víc uklízí: M: já R: Já     Kdo spíš začne hádku: M: R R: M 
Kdo líp vaří: M: Já R: Michal     Kdo je větší lenoch: M:R R: R 
Kdo má lepší známky: M: na stejno R: Já   Kdo má víc kamarádů: M: R R: R 
Kdo se první ožení: M: Já R: Já    Kdo je zodpovědnější: M: Já R: Já 


